

Date: 11/10/2020  
Ref: UPAC/COM/2020/048

To: Boursa Kuwait,

السادة/ بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين،

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Board of Directors Meeting**  
**United Projects for Aviation Services Company KSCP**

**الموضوع: اجتماع مجلس الإدارة**  
**شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع**

Pursuant to the provisions of module ten - Disclosure and Transparency - of the Executive Regulations of Law No. 7 for year 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, United Projects for Aviation Services Company KSCP (the "Company") would like to announce that the Company's Board of Directors shall meet on Monday, 12<sup>th</sup> October 2020 at 02:00 pm, to discuss and review the recommendation of the Board of Directors with regards to increase of the Company's issued and paid up share capital.

عملاً بأحكام الكتاب العاشر - الإفصاح والشفافية - من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تفيد شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع ("الشركة") بأنه قد تقرر عقد اجتماع مجلس إدارة الشركة يوم الاثنين الموافق 12 أكتوبر 2020 في تمام الساعة 02:00 مساءً، وذلك لمناقشة ومراجعة توصية مجلس الإدارة فيما يخص زيادة رأس المال المصدر والمدفوع للشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



نادية عبدالله عقيل  
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي  
Nadia Abdullah Akil  
Vice Chairperson and CEO